

Provincial Housing Strategy Released / Publication de la stratégie provinciale sur le logement

As a partnering host of the two-event housing summit (in February and May) designed to gather input across the housing spectrum in New Brunswick, NBREA congratulates the provincial government and Housing Minister Jill Green for completing the ambitious task of developing and releasing a Housing Strategy. NBREA will analyze this important document in detail in the days ahead.

Inventory of market housing remains at historic lows in New Brunswick. Increasing our supply is vital to ensure we have affordable homes for our growing population. The New Brunswick Real Estate Association is proud to offer our continued support in addressing housing needs in New Brunswick.

[Click here to see the Housing Strategy.](#)

En tant qu'hôte partenaire du sommet sur le logement (en février et mai) en deux parties conçu pour recueillir des commentaires sur l'ensemble du spectre du logement au Nouveau-Brunswick, l'AAINB félicite le gouvernement provincial et la ministre du Logement, Jill Green, pour avoir accompli la tâche ambitieuse d'élaborer et de publier une stratégie sur le logement. L'AAINB analysera en détail cet important document dans les jours à venir.

L'inventaire des logements du marché demeure à un creux historique au Nouveau-Brunswick. L'augmentation de notre offre est essentielle pour assurer que nous ayons des logements abordables pour notre population croissante. Nous sommes fiers d'offrir notre soutien continu pour répondre aux besoins de logement au Nouveau-Brunswick.

[Cliquez ici pour voir la Stratégie sur le logement.](#)

Address:

22 Durelle Street, Unit 1
Fredericton, NB E3C 0G2

Contacts:

(506) 459-8055
info@nbrea.ca
nbrea.ca



